
ZÁPIS Z ČLENSKÉ SCHŮZE  

VALAŠSKÉHO KUŽELKÁŘSKÉHO KLUBU VSETÍN, Z.S.  

ZE DNE 20.4.2023 

 

Zahájení členské schůze (dále jen ČS)  18:12  / ukončení 20:11 

 

1) Prezence členů - přítomni 24 členů (včetně omluvených jež předal právo hlasování nad 

18 let (aktuální stav k 31.12. : 46 členů nad 18 let) / 52,2 % - schůze je tedy usnášení 

schopná. Prezenční listina s podpisy dostupné u výboru klubu. 

 

2) + 3)  Záhájení schůze + program  

Schůze zahájena předsedou spolku Petrem Foltýnem v 18:12  hod. přednesen program ČS a 

návrh předsedy schůze v osobě Petra Foltýna a navržení zapisovatelky ČS v osobě Dity 

Stratilová  

 Hlasování :  24 pro / 0 proti / zdržel se 0 

 Členská schůze schvaluje předsedu a zapisovatelku ČS dle návrhu 

 

4) Zpráva o činnosti spolku 2022 / před schválena výborem spolku byla přednesena Petrem 

Foltýnem včetně shrnutí činnosti 2022. Celá zpráva o činnosti byla k  nahlédnutí na místě. 

 Hlasování: 24 pro / 0 proti / zdržel se 0 

 Členská schůze schvaluje zprávu o činnosti spolku 2022 

 

5)  Zpráva o hospodaření – předseda schůze seznámil členy se stavem spolkového účtu, 

účetní uzávěrce 2022– hospodaření skončilo se ztrátou – vše předloženo k nahlédnutí. 

V rámci zprávy byli členové spolku požádání přítomní členové, aby včasně platili své členské 

příspěvky a také se snažili aktivně o získávání podpora oddílů u svých zaměstnavatelů či 

dalších zdrojů. Prezentovány získané dary a představeny podané žádosti o dotace pro činnost 

mládeže a klubu – Město Vsetín, NSA, ZL kraj. Veškeré materiály se všemi informacemi byly 

k nahlédnutí a k dispozici na místě. 

 Hlasování o účetní uzávěrce za rok 2022 : 24 pro / 0 proti / zdržel se 0 

 Členská schůze schvaluje zprávu o hospodaření spolku za 2022, včetně 

účetní uzávěrky 

 

6) Rozpočet spolku 2023– představení návrhu vyrovnaného rozpočtu spolku pro 2022 ve 

výši 330.000 CZK na straně výdajů / na straně příjmů členské příspěvky, pronájmy kuželny, 

dotační programy města Vsetín + NSA + Zlínský kraj  + sponzorské dary. V rámci návrhu 



rozpočtu přednesen návrh výboru spolku na zvýšení členských příspěvků (průměrné 

navýšení 50% pro všechny věkové kategorie) členských příspěvků 2023 / návrh 

předložen a diskutován / nově splatnost všech členských příspěvků do 31.12.2023 vše 

v jedné platbě  / detail bude zveřejněn na webu a kuželně / zahájení plateb od 1.6.23  

 Hlasování:  pro 24 / 0 proti / zdržel se 0 

 Členská schůze schvaluje rozpočet 2023 a nové členské příspěvky na sezonu 

2023 

 

7) Zhodnocena organizace soutěží a dosažení výsledky KS, KP, 2KLM / další pokračování 

soutěží pro přihlášení bude diskutováno na členské úrovni a výboru spolku  

a. do 30.6.2023  - 2KLM Bagari, Novosad 

b. do 31.7.2023 KS, KP – Foltýn 

 

8) Předseda informoval o organizaci chodu kuželny   

 

Diskuze 

o Brigáda do konce dubna  - úklid listí – ořezů + vytištění rýn střecha nad hernou  

o Velké brigáda začátek září – před sezonou  

o Diskutována nominace na další sezonu: 

o A - Bagári, Novosad (kapitán), Kancner, Vančura, Bělíček M, Hambálek, 

o B - Hanzelová, Hrňa, Trochta (nový člen), Plášek, Kovácz, Metelka, Spurný 

(kapitán), Bělíček D, / náhradník Navrátil, Fojtů, Hnátek 

o C – Foltýn (kapitán), Stratilová, Hajdová, Hajda, Orság, Gottwaldová / Foltýnová 

o Návrh nových členů v rámci diskuze členské schůze: 

- Vlastmil Bělíček – členská schůze neshledává za vhodné jeho znovu přijetí 

- Michal Trochta – členská schůze podporuje jeho přejetí a projednání na výboru 

- Petr Dvořáček  - nebyl dále řešen jako návrh člena 

o Dále trvá úkol výboru – zpracování projektové dokumentace pro projekty tepla, elektro, 

vody, PBŘ atd. / ve výši do 200k CZK 

o Prověření možnost sdílení kamerového přenosu přes youtube / řeší Bagári 

 

Schůze ukončena 20:11 /  Děkujeme všem za účast. 

 

Zapsala dne 20.4.2023 Stratilová Dita / verifikace 20.4.2023 Petr Foltýn  

 

Zápis schůze byl schválen výborem klubu emailem k 28.4.2023 + uveřejněn na webu. 


